
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 31. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 42
Vil ministeren estimere, hvor store årlige udgifter fra 2002 frem til i dag hhv.
telebranchen, flybranchen og den øvrige transportbranche har haft i forbindel-
se med opfyldelse af terrorlovgivning, herunder lovpligtig indhentning og op-
bevaring af informationer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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Offentligt


